
Protokoll styrelsemöte 12 januari,  2021
Närvarande: Ulrika Johansson, Therese Öberg, Annika Lindh Falk, Elias Aaron Johansson, Hans
Lundgren

1) Föregående mötesprotokoll
Går igenom föregående protokoll. Inga övriga kommentarer

2) Aktuellt Covid-19-riktlinjer, FHM:
https://www.folkhalsomyndigheten.se/smittskydd-beredskap/utbrott/aktuella-utbrott/covid-19/

Aktuellt Covid-19, Region Östergötland: https://www.folkhalsomyndigheten.se/smittskydd-
beredskap/utbrott/aktuella-utbrott/covid-19/lokala-allmanna-rad/

Nya nationella rekommendationer kommer 24 januari. Vi får avvakta detta för att
kunna ge kören besked om ev förändringar.

3) Ekonomi
Vi har fått medel från Linköpings kommun. Vi sökte 67000:- och fick 40000:-.
Sökte för ökad lokalhyra, ökade resekostnader och ev övernattning för Elias,
adm.kostnader som utskick av noter samt notinköp. Detta ska redovisas vid årets
slut.

4) Planering vår och höst 2021

a) 6-7 februari, heldagsrepetition i stämmor. Schema är utskickat till kören
b) 27 - 28 februari, heldagsrep 9-16.  En idé är att gardera denna helg om vi inte kan
genomföra övningen den 6-7 febr och genomföra den helgen på samma sätt.
c) 22 mars
d) 22 april
e) 18 maj
f) 9 september
g) 4 oktober (sista bokade repet i kalendariet)

Planerade konserter
h) 22 maj (Stiftsfest, ca 13-18)
i) Juni (Kaga, datum?)
j) 18 december (Julkonsert) – genrep 17 dec



k) Våren 2022 Britten mm (Västerås)

Framtidsförslag
l) Skivinspelning 2022?
m) Inbjudan Damkörsfestival i Linköping 26-29/5 2022 (Linnea)
n) Linköpings studentsångare 50 år oktober 2022

5) Bemanning . Therese har uppdaterat medlemsmatrikeln utifrån de nya
medlemmarna

6) Repetitionsplan för HT21 behöver fyllas på.  Elias och Cia kollar igenom schema
för hösten 2021 och bokar lokaler.

7) Webbsidan
Uppdateras efter detta möte vad gäller stämindelning, repetitionsplan

8) Nästastyrelsemöte
 Den 25 januari via Zoom. Ulrika skickar länk. Kl 19.00

9) Övriga frågor
Årsmötet beslutas till 17 mars kl 19.00 via zoom. Annika påbörjar att skriva
verksamhetsberättelse.

Annika Lindh Falk
mötessekreterare


